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Komisia pre bezpečnosť a verejný poriadok  

Mestské zastupiteľstvo v Malackách 

 

Mesto Malacky, Bernolákova 5188/1A, 901 01 Malacky 

 
 

ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok, konaného dňa  04.06.2024 o 17.00 hod. 
v budove Mestského úradu v Malackách, Bernolákova 5188/1A, v zasadacej miestnosti  na III. 

poschodí 
 
Prítomní členovia komisie:     Ing. Štefan Hronček – predseda komisie,, 
                                                   Mgr. Marián Andil- podpredseda komisie 
                                                   Stanislav Slezák-člen 
                                                   Mgr. Robert Peťko - člen 
                                                   JUDr. Andrej Kliment - člen 
                                                   Vojtech Kubina- člen 
 
Neprítomní členovia komisie: Bc. Michelle Palkovičová- člen                                            
                                                   Mgr. Renata Biksadská - člen 
                                                   Jana Paičková – člen 

                         
Tajomníčka komisie:               Mgr. Martina Přibylová  
 
Pozvaní hostia:                         Ing. Milan Ondrovič, PhD. - zástupca primátora 
 
Zasadnutie Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok bolo zvolané pozvánkou zo dňa 29.05.2024 
zverejnenou aj na webových stránkach mesta spolu s plánovaným programom zasadnutia. 
 
Návrh programu :  
 

1) Otvorenie zasadnutia 

2) Riešenie kritických dopravných uzlov v súvislosti s križovaním cyklotrás s 

miestnou komunikáciou. 

3) Aktuálne informácie o zjednosmernení ulíc a o následných problémoch s parkovaním vozidiel. 

4) Návrh na zmenu organizácie dopravy na vjazde na sídlisko Juh- rozšírenie jednosmerného okruhu. 

5) Rôzne-diskusia 

6) Záver 

 

 

K bodu 1- Otvorenie zasadnutia 

 

Na jednanie sa dostavila nadpolovičná väčšina jej členov ( 6 z 9-tich) , komisia tak bola spôsobilá 

rokovať ( § 27 ods.1 Rokovacieho poriadku). Zasadnutie Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok 

( ďalej aj len „ Komisia“)  otvoril a naďalej viedol predseda komisie Ing. Štefan Hronček, ktorý v úvode 

privítal  prítomných a zároveň predložil vyššie uvedený návrh programu mimoriadneho zasadnutia 

komisie. Predložený návrh programu bol jednohlasne schválený.  

 

Uznesenie:  

Navrhnutý program zasadnutia bol bez pripomienok prítomnými členmi komisie schválený.  

 

Hlasovali: za: 6            proti: 0               zdržali sa:  0             nehlasovali:0  

-------------------------------------------------------------------------------------------- 
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K bodu 2 – Riešenie kritických dopravných uzlov v súvislosti s križovaním cyklotrás s 

miestnou komunikáciou  

 

 
Predseda komisie Ing. Hronček informoval o sťažnostiach a podnetoch občanov ohľadom vznikajúcich 
kolízií v súvislosti s premávkou na cyklotrasách, napríklad na ulici Veľkomoravskej, kde prišlo ku stretu 
MV s cyklistom, upozornil na miesta s nedostatočným rozhľadom pri vjazde cyklistov na vozovku alebo 
pri prejazde motorových vozidiel cez cyklotrasu, napríklad aj kvôli nevhodne umiestneným kontajnerom 
na odpad, umiestnenej zastávke MHD, zalomeniu cyklotrás a rovnako aj upozornil na nebezpečnú 
situáciu pri stánku so zmrzlinou ROMA, keď vozidlá odbáčajúce z frekventovanej  ulice Záhorácka 
nemajú jednak dobrý výhľad na cyklotrasu kvôli autobusovej zastávke a zároveň vzniká nebezpečná 
situácia v súvislosti s dlhým radom čakajúcich zákazníkov stánku, ktorý  často zasahuje až do vozovky. 
 
Ing. Ondrovič k tomu uviedol, že stojiská kontajnerov pri cyklotrasách  a počty kontajnerov boli mestom 
už upravované, ale dá situáciu preveriť, rovnako tak aj ostatné podnety občanov k danej problematike, 
ktoré má k dispozícii Ing. Hronček, ako predseda komisie. Ďalej uviedol, že na cyklotrasách pred 
križovatkami s cestou pre motorové vozidlá je umiestnené vodorovné dopravné značenie  
„Pozor, daj prednosť v jazde„ (trojuholník). Cyklista nie je povinný na cyklotrase zosadnúť z bicykla, 
ale je povinný spomaliť a v prípade motorového vozidla prechádzajúceho cez vozovku križujúcu 
cyklotrasu, mu dať prednosť.  Informoval o zámere zriadiť na ulici Záhorácka detské dopravné ihrisko.  
 
Bola skonštatovaná potreba väčšej osvety ohľadom premávky na cyklotrasách, čo by malo zabezpečiť 
oddelenie marketingu.   
 
Uznesenie:  
Komisia žiada vedenie mesta preveriť podnety a sťažnosti občanov mesta v súvislosti s premávkou 
na vybudovaných cyklotrasách a kritické miesta cyklotrás a ak to bude možné, prijať vhodné 
opatrenia vrátane zabezpečenia väčšej osvety ohľadom pravidiel premávky na cyklotrasách  a to 
najmä prostredníctvom Útvaru komunikácie a vonkajších vzťahov.   
 
 
Hlasovali:   za: 6                   proti:    0                 zdržal sa:   0                  nehlasoval: 0 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
 

 
K bodu 3:  Aktuálne informácie o zjednosmernení ulíc a o následných problémoch s parkovaním 
vozidiel.  
 
Zástupca primátora Ing. Milan Ondrovič informoval o zrealizovaní zjednosmernenia ulíc Martina Benku 
a Slovenská, ulica Kollárova bude ústiť do jednosmerného podjazdu. V najbližšej dobe bude realizovaná 
rekonštrukcia križovatky pri Lídli a bude realizované zjednosmernenie ulíc 1. mája po celej dĺžke, 
Sasinkova, Jána Kollára a ulica Pribinova od Plzenskej Hodovne ku Kukučínovej ulici. Na 
jednosmerných uliciach budú zároveň vyznačené parkovacie miesta na okraji vozovky. 
 
 
Uznesenie:  
Komisia žiada primátora o predloženie časového harmonogramu realizácie zjednosmernenia 
jednotlivých ulíc a parkovacej politiky mesta.  
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Hlasovali:   za:      6            proti:    0                 zdržal sa:   0                  nehlasoval: 0 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
K bodu 4 – Návrh na zmenu organizácie dopravy na vjazde na sídlisko Juh. 
 
Predseda komisie predložil návrh na zjednosmernenie ulice od zdravotného strediska na sídlisku Juh 
smerom k výjazdu na Stupavskú tak, aby bol zjednosmernený celý okruh spájajúci ulice Michala Tillnera, 
Ľ. Fullu  a následne od zdravotného strediska smerom na Stupavskú ulicu,  a to z dôvodu častých kolízií 
a dopravných kolapsov pri zdravotnom stredisku, čo potvrdil aj člen komisie Stanislav Slezák a následne 
vyznačiť aj možné parkovacie miesta v danom úseku. 
Ing. Ondrovič uviedol, že dá zistiť prejazdnosť veľkých vozidiel inkriminovanými miestami na sídlisku, 
aby tak mohlo byť prijaté vhodné dopravné riešenie vrátane parkovania.  
 
Uznesenie:  
Komisia súhlasí so navrhovaným zjednosmernením v prípade, keď toto bude vhodné vzhľadom 
na následnú prejazdnosť aj veľkých vozidiel.   
  
 
Hlasovali:   za:    6              proti:    0                 zdržal sa:   0                  nehlasoval: 0 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
K bodu 5- Rôzne – diskusia    
 
 

1. Pán Vojtech Kubina informoval o neprehľadnom výjazde zo sídliska Juh pri predajni Suzuki 
nakoľko si tam vlastník rohového domu postavil pri cesta múrik a zároveň parkuje vozidlá hneď 
pri ceste. Ing. Milan Ondrovič k tomu uviedol, že situáciu dá preveriť, rovnako aj skutočnosť, či 
sa nejedná o zastavanie mestského pozemku bez príslušného stavebného povolenia.  

2. Vojtech Kubina upozornil na príliš zdĺhavú rekonštrukciu mostíka na Stupavskej ulici.  
      Ing. Ondrovič vysvetlil dôvody, ktoré viedli k neplánovanému a neželanému predĺženiu 

realizácie mostíka a ktoré nie sú na strane mesta.  
3. Komisia rozdiskutovala problém zabezpečenia bezpečnosti chodcov-zákazníkov predajného 

stánku so zmrzlinu na sídlisku Juh, keďže je tento umiestnený tak, že zákazníci nakupujú hneď 
pri miestnej komunikácii a následne tak odchádzajú tak, že vchádzajú priamo do komunikácie. 
Komisia navrhuje stánok otočiť tak, aby bola jeho predajná časť otočená na opačnú stranu, teda 
smerom od vozovky a zároveň zabezpečiť okolie stánku smerom od vozovky oplotením. 

4. Komisia poukázala na neodtekanie dažďovej vody pri Tescu, na ulici Ľuda Zúbka (okolie školy 
a predajne Farby-Laky) a na ulici Radlinského.  

5. Komisia navrhla, aby sa mesto zaoberalo otázkou úpravy chovu hospodárskych zvierat v meste 
a upravilo jeho podmienky vo VZN vzhľadom na časté problémy vznikajúce v rámci spolužitia 
obyvateľov na území mesta.  

 
Uznesenie: 
 
Komisia žiada mestský úrad zaoberať sa vyššie diskutovanými problémami a teda zabezpečiť:  
 1.bezpečnejší výjazd zo sídliska Juh pri predajni Suzuki, 
2. čo najrýchlejšie dokončenie výstavby mostíku na ulici Stupavská  
3. zvýšenú bezpečnosť pre zákazníkov stánku so zmrzlinou na sídlisku Juh a to oplotením časti 
okolia stánku susediaceho s miestnou komunikáciou a jeho otočením predajnej časti smerom od 
komunikácie 
4. zlepšenie odtekania dažďovej vody pri Tescu, na ulici Ľuda Zúbka a na ulici Radlinského 
a vo vzťahu k bodu 5 rozpravy odporúča mestskému úradu pripraviť návrh VZN mesta o chove 
hospodárskych zvierat na území mesta.   
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Hlasovali:   za:    6             proti:    0                 zdržal sa:   0                  nehlasoval: 0 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
Záver 
 

Predseda komisie na záver poďakoval všetkým členom komisie za účasť s tým, že  ďalšie 
jednania komisie budú zvolávané operatívne podľa potreby. Rokovanie bolo ukončené o 19.00 hod. 
Zápisnicu spísala tajomníčka  komisie Mgr. Martina Přibylová, jej obsah potvrdil predseda komisie. 
Prílohu zápisnice tvorí prezenčná listina. 
 

Táto zápisnica bude distribuovaná elektronicky (e-mailom) členom Komisie pre bezpečnosť 
a verejný poriadok, primátorovi mesta, prednostke mestského úradu, hlavnej kontrolórke mesta  
a k zverejneniu na internetovej stránke mesta. 
 
 
 
 
 
 

 

...............................................................                    ....................................................... 

  Mgr. Martina Přibylová                                              Ing. Štefan Hronček 

                                                                                              

      tajomník komisie                                                           predseda komisie 


